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Institutt for klinisk medisin  

Referat fra instituttrådsmøte Klinmed 

Tid: Onsdag 2. mars 2011 

Til stede: 

 

 

Forfall: 

Faste medlemmer: Ivar P. Gladhaug (møteleder), Drude M. Fugelseth, Edvard 
Hauff, Finn Olav Levy, Borghild Roald, Inger Øynebråten, Espen Randen. Fra 
administrasjonen: Randi Stene, Linda T. Helgesen (referent). Observatør: Torbjørn 
Omland. Invitert: Reidar Rognlien (fung. økonomisjef Klinmed). 
  
Ida Rashida Khan Bukholm, Vigdis Bjerkeli, Julia Brox Skranes, Usman Mushtaq 

Sak Gjennomgang Konklusjon/oppfølging 

Sak 1/11 
v/Reidar Rognlien 
Regnskap 2010 
Presentasjon sak 1 og 
2 er vedlagt  

Reidar gjennomgikk regnskapet for 
2010.  
 
 

 

Sak 2/11 
v/Reidar Rognlien 
Budsjett 2011 
 
 

I fjor diskuterte instituttrådet hvorvidt vi 
skulle belønne fagmiljøer for å tiltrekke 
seg eksterne midler. Fordelings-
nøkkelen for 2011 er et resultat av 
denne diskusjonen. Nøkkelen er basert 
på internt finansierte vitenskapelige 
toppstillinger. Målet er å stimulere flere 
til å plassere prosjektene ved UiO 
framfor helseforetaket. 
 
Økonomiseksjonen jobber med å 
beregne de totale kostnadene knyttet til 
undervisningen på medisinstudiet. 
 
Stimuleringsmidler er viktig. Målet for 
instituttet er å komme tilbake til 50 000 
så snart det er budsjettmessig 
forsvarlig. Ifølge langtidsbudsjettet er 
det først i 2015 vi går i balanse 
driftsmessig. 
 
Instituttet har besluttet at ubenyttede 
frie midler etter ett år vil disponeres på 
klinikknivå. Først etter ytterligere ett år 
blir eventuelle restbeløp inndratt til 
instituttet. Dette vil gi fagmiljøene 
mulighet til å planlegge mer langsiktig.  
 

Beslutning: Rådet besluttet at 
stimuleringsmidlene for 
doktorgrader skal kunne 
benyttes i en toårsperiode før 
ubenyttede midler inndras. 
 
Oppfølging økonomi: 
Instituttrådet uttrykte 
bekymring for feil data. 
Reviderte tall er vedlagt som 
tillegg til budsjett-
presentasjonen. Rådet ønsker 
også en navneliste over 
internt finansierte 
professorater. 
 
Instituttet er i gang med å 
kvalitetssikre dataene i 
tabellen for 
fordelingsnøkkelen. Ahus er 
budsjettert etter gammel 
org.modell, dette må justeres. 
Dialogen er i gang. 
 
Saken følges opp på neste 
møte. 
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Sak 3/11 

v/Randi Stene 

Organisatorisk 
forankring av 
administrativt 
personale 

Randi utdypet bakgrunnen for valgt 
modell, jf. orienteringsnotatet. 

Rådet påpekte at det er viktig med god 
dialog med klinikkledelsen og med 
administrativ koordinator mht. 
forankringen av administrativt 
personale. 
 

Instituttet følger opp saken 
med den enkelte klinikk. 

Sak 4/11 

v/Ivar Gladhaug 

Ahus og 

Forskningsleder-

forum 

 

Ivar orienterte om bakgrunnen for 

opprettelsen av Forskningslederforum. 

Campus Ahus har blitt forespeilet at 

klinikklederne på Ahus skulle delta i 

forumet fra 1.1.11, men dette har vært 

basert på en misforståelse. Institutt-

ledelsen ønsker at representanter fra 

Campus Ahus skal få en rolle i forumet. 

 

Rådet ønsker å innlemme nestleder 

Ahus som fast medlem av instituttrådet 

(per i dag har han observatørstatus).  

 

Instituttleder går i dialog med 

forskningsdirektøren på OUS 

for å få til en løsning.  

Saken følges opp i neste 

møte. 

 

 

 

Saken følges opp når Klinmed 

skal lage 

administrasjonsreglement. 

Sak 5/11 
v/Randi Stene 
Orienteringssaker  
 
 

 

 Prosjekt Internt handlingsrom 
Randi orienterte om bakgrunnen for 

prosjekt Internt handlingsrom (IHR) 

igangsatt av UiO sentralt. Prosjektet går 

fra 2011 til 2013, og har som målsetting 

å effektivisere administrative rutiner for 

å øke UiOs handlingsrom. Linda 

Helgesen sitter som representant for 

Klinmed i arbeidsgruppen.  

Rådet anbefalte å samle inn data mer 

systematisk enn e-post, og oppfordret til 

å lytte til de administrative 

koordinatorene som kommer utenfra.  

Viktig at man finner en måte å 

kommunisere med de 

vitenskapelig ansatte.  

Linda H. vil holde rådet 

orientert gjennom 

prosjektperioden. 

Presentasjon vedlagt  Status organisasjonsprosjektet 

Presentasjon v/Randi 

Det skal lages et 

administrasjonsreglement for 

instituttet. 

  UiO-arealer i OUS HF 
Randi orienterte om instituttets arbeid 

med UiO-arealer. Det er flere som deler 

instituttets bekymring rundt arealer til 

forskning og undervisning. Viktig at UiO 

er representert i de mange arenaene 

der areal nå diskuteres, særlig i 

Saken må følges opp i 

møtene mellom fakultetet og 

adm. dir. OUS. 
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forbindelse med redesign-prosjektet ved 

helseforetaket, samt at representantene 

har klare mandater.  

 

  Vitenskapelig bemanningsplan i 
klinikkene 

Forskningslederforum har igangsatt 

arbeid med en vitenskapelig 

bemanningsplan i klinikkene ved OUS. 

En tilsvarende prosess skal igangsettes 

på Ahus. Undervisningsregnskapet skal 

legges til grunn i dette arbeidet, 

sammen med oversikter over 

vitenskapelige toppstillinger ved 

klinikken.  

Det ble ytret ønske om at de 

vitenskapelige ute i 

fagmiljøene involveres i 

denne diskusjonen. 

Sak 6/11 
v/Ivar Gadhaug 
Møteplan 2011 

 

Endring: Møtedato 25. mai endres til 

1.6. 

Korrigert møteplan for 2011 er 

vedlagt. 

Sak 7/11 
Eventuelt: 

Ferdighetssenteret 

 

 

Et rådsmedlem uttrykte bekymring om 

at Ferdighetssenteret ligger under 

administrasjonen. Senteret bør ligge i 

en vitenskapelig linje.  

Instituttledelsen orienterte om at den 

nåværende organisatoriske 

plasseringen kun er midlertidig; 

instituttet har en intensjon om å 

plassere senteret til en av klinikkene.  

Intervensjonssenteret ble foreslått som 

en mulighet. 

Saken følges opp i rådsmøte 

når ny plassering av 

Ferdighetssenteret er 

besluttet. 

Sak 8/11 
Eventuelt: 

Transport av 

studenter til Ahus 

Torbjørn meldte et ønske om at 

instituttet jobber opp mot Ahus for å få 

til en ordning med gratis transport av 

studenter. OUS jobber p.t. med et 

prosjekt om shuttlebuss der instituttet 

bør involvere seg. Inger Nina Farstad er 

involvert i dette arbeidet. 

Transportproblematikken er et stort 

problem for studentene pga overgangen 

mellom Oslo-sonen og Akershus-sonen. 

Edvard følger opp saken i 

kraft av rollen som 

undervisningsleder OUS. 

Instituttet følger opp saken 

med Ahus og OUS. 

 


